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Táto krátka analytická správa vychádza z presvedčenia, že všetko, čo sa deje vo vesmíre, 
všetky procesy (deje) sú riadené na rôznych úrovniach riadenia od najnižších až po 
hierarchicky najvyššie riadenie (HNR).
Tu je treba pochopiť, že každá z úrovní riadenia mala svoje vlastné ciele. Ak sa tieto ciele zoradia od 
najdôležitejšieho po najmenej dôležitý, tak takýto zoznam cieľov nazývame vektor cieľov. Za najdôležitejší z 
cieľov možno považovať depopuláciu obyvateľov planéty, významné zníženie hospodárskej činnosti, lepšie 
ovládanie obyvateľstva, pochopenie správania sa sociálneho supersystému „ľudia“ po vystavení nátlaku, atď.
Subjekt riadenia následne rozpracuje jednotlivé stratégie do detailov a riadi ich ako projekty, keď sú 
stanovené projektové tímy s termínmi dosiahnutia cieľov a so zodpovednosťou za úlohy.
OC19 bola mimoriadne komplexným a silným manévrom. V tomto prípade sa jednalo o riadenie 
prostredníctvom všetkých úrovní (priorít) všeobecných prostriedkov riadenia/vedenia vojny:
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● 6. úroveň – zvyčajne je táto úroveň opísaná ako horúca fáza vojny. Aby pomerne krátkom čase zomrelo či priamo na nákazu alebo na 
následky očkovania veľké množstvo ľudí, preto chceli pomocou nákazy z laboratórií vyhubiť 1/3 obyvateľov Ruska.

• 5. úroveň – zdravie obyvateľstva zostalo vážne poškodené na viacerých frontoch - vážne bolo poškodené psychické zdravie 
obyvateľov, najmä mladých ľudí.

• 4. úroveň – vážne poškodené podnikanie mnohých firiem a drobných podnikateľov, ktorí museli znížiť svoju činnosť alebo ju ukončiť.

• 3. úroveň – boli sme svedkom nástupu nových metód výroby „vakcín“, ktoré zrejme budú v budúcnosti udávať trend v očkovaní, 
ide o mRNA preparáty. Obyvateľstvo sa od seba výrazne oddelilo, vytvorili sa barikády a aj medzi rodinami a známymi.

• 2. úroveň – vzniklo tzv. matrično-egregoriálne riadenie, keď za matricu možno považovať pandémiu a ide o to, ako sa táto matrica 
naplní, akými egregormi, či kladnými alebo zápornými. Zadávatelia otestovali riadenie pandémie a sociálne správanie ľudí.

• 1. úroveň – na tejto úrovni metodologickej, svetonázorovej bol do popredia umiestnený davo-„elitárny“ systém, keď dav deň čo deň 
sledoval „elity“ a dúfal v nich, že nám pomôžu hrdinovia Matovič, Čaputová,… namiesto toho, aby sami hľadali cestu ako z toho von.

V prípade OC19 ide o silný manéver, ktorý sa dotkol obrovského počtu ľudí a má ďalekosiahle následky. Najvyššou zložkou moci je moc 
konceptuálna, čiže to je moc tých, ktorí vytvárajú pravidlá hry (globálne „elity“) a tých, čo tvoria samotnú hru (GP).

Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/10/13/operacia-covid-19



  

Zmocněnec slovenské vlády vyrazil do války proti farmaceutické mafii a navrhuje zákaz 
mRNA vakcín, odstoupení od smluv s WHO, vyšetření covidového teroru proti slovenským 
občanům a na pomoc si pozval amerického lékaře, který se zřejmě stane ministrem 
zdravotnictví v Trumpově vládě!
Na Slovensku se po změně vlády na podzim minulého roku dějí neuvěřitelné věci. Minulý týden ve středu 2. 
října totiž proběhla v Bratislavě tisková konference a na ní vystoupil vládní zmocněnec pro vyšetřování 
pandemie Covid-19 MUDr. 
Peter Kotlár, že doporučí slovenské vládě zastavit očkování mRNA vakcínami, dokud nebude prokázána 
jejich bezpečnost a účinnost, a odmítnout aktualizované mezinárodní zdravotnické předpisy a 
pandemickou smlouvu s Mezinárodní zdravotnickou organizací (WHO). 
Ve zhruba hodinovém vystoupení m.j. pochválil práci zpravodajské alternativy za to, jak informovala v době 
covidového teroru o vakcínách, o rizicích, o svědeckých výpovědích obětí očkování atd.
Na tiskové konferenci krátce po jejím zahájení došlo i na promítnutí záznamu videa s vystoupením 
předního amerického vědce a lékaře Dr. Richarda Fleminga, který pro slovenskou vládu a parlament 
zpracoval celkem dvě studie, a to konkrétně o eugenických genetických zbraních a o laboratorním 
původu SARS-Cov-2, který prokazatelně a nejen podle Fleminga pochází z vojenského výzkumu 
pokročilých biologických zbraní, které mění lidskou DNA a jejich cílem je ovlivnění eugenických a 
genetických procesů v genomu populace.
Fleming ve videu uvádí, že vakcíny mRNA jsou eugenické genetické zbraně, tedy v překladu biologické 
zbraně, které mají za úkol měnit genetiku (DNA jedince) a řídit chování mas skrze eugeniku (behaviorální 
změny celé populace). Jak už jsme na Aeronetu uváděli v roce 2020 jako jedni z prvních v ČR a na Slovensku, 
virus SARS-Cov-2 pochází z vojenského a hlavně společného výzkumu čínských a amerických 
laboratoří.

Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/10/08/zmocnenec-slovenske-vlady-mudr-peter-kotlar-vyrazil-do-valky-proti-farmaceuticke-mafii-a-navrhuje-zakaz-
mrna-vakcin-a-odstoupeni-od-smluv-s-who
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SLOVENSKO: Predseda vlády SR Robert Fico sa dnes stretol so splnomocnencom vlády SR 
pre preverenie procesu riadenia a manažovania zdrojov počas pandémie COVID-19, Petrom 
Kotlárom a vyjadril mu plnú podporu a vláda prerokuje návrh jeho uznesenia, v ktorom 
hovoril o viacerých podozreniach o neúčinnosti a nebezpečnosti mRNA vakcín či o umelom 
pôvode Covid-19.
Vláda SR prerokuje návrh Petra Kotlára a jeho uznesenie týkajúce sa aj manažovania pandémie. V utorok o 
tom informoval tlačový a informačný odbor Úradu vlády (ÚV) SR.
Taktiež uložiť konkrétne úlohy konkrétnym členom vlády smerujúce k získaniu všetkých relevantných 
informácií týkajúcich sa korupcie a nehospodárneho nakladania s finančnými prostriedkami použitými 
na nákup zdravotníckych pomôcok, vakcín, plošného testovania či prevádzkovanie mobilných 
odberových miest.

Predseda vlády SR Robert Fico vyslovil Petrovi Kotlárovi plnú podporu pri jeho práci.
Bioterorizmus páchaný na ľuďoch smrtonosnými mRNA zbraňami v čase „plandémie“ v réžii štátu:
Peter Kotlár predložil 2. októbra 2024 vládnemu kabinetu správu k preverovaniu pandémie. Na tlačovej 
besede predložil návrhy o podozreniach neúčinných a nebezpečných mRNA látok, tzv. vakcín a hovoril 
aj o tom, že COVID-19 má umelý pôvod, doslova bol patentovaný, teda nemôže v žiadnom prípade mať 
prirodzený základ. Vo svojej správe okrem iného vláde odporučil zastavanie očkovania týmito vakcínami 
pokiaľ sa nepreukáže ich bezpečnosť a účinnosť.
ZDROJ: Úrad vlády SR / FB Robert Fico / Podtatranský Kuriér

Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/10/08/zmocnenec-slovenske-vlady-mudr-peter-kotlar-vyrazil-do-valky-proti-farmaceuticke-mafii-a-navrhuje-zakaz-
mrna-vakcin-a-odstoupeni-od-smluv-s-who
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GATES JE POPRVÉ 
VÁŽNĚ VYDĚŠENÝ! 

Odvážný soudce v 
Nizozemsku NAŘÍDIL, 

ABY BILL GATES 
STANUL PŘED 

SOUDEM ZA 
“VRAŽDĚNÍ MILIONŮ” 

PROSTŘEDNICTVÍM 
MRNA VAKCÍN

HOLANDSKO / USA: Bill Gates po desetiletí páchal zločiny za bílého dne – prováděl pokusy 
na zranitelných dětech v Africe a Indii, řídil celosvětové zavádění vakcín, které vedlo k 
milionům úmrtí, a zároveň prosazoval děsivý program, jehož kořeny tkví v eugenice a 
depopulaci.
Nyní však odvážný soudce v Nizozemsku nařídil, aby Bill Gates stanul před soudem – a Gates je vyděšený. 
Jak to víme?
Protože Gates prosil soudce, aby případ zamítl, a tvrdil, že pokud bude v Nizozemsku postaven před soud, 
dojde k “efektu nákazy” – jeho slovy – a zbytek světa bude také požadovat, aby byl za zločiny proti lidskosti 
postaven před soud.
Gates, psychopatický globalistický mozek, se po desetiletí skrýval před zraky veřejnosti a pracoval přesčas na 
prosazování eugenické a depopulační agendy, kterou zdědil po svém otci Billu Gatesovi starším, jenž působil 
ve správní radě organizace Planned Parenthood.
Celý článek: /www.slovanskakosile.cz/2024/10/23/gates-je-poprve-vazne-vydeseny-odvazny-soudce-v-nizozemsku-naridil-aby-bill-gates-stanul-pred-soudem-za-
vrazdeni-milionu-prostrednictvim-mrna-vakcin



  

SLOVENSKO / RUSKO: „Slovenské médiá sa môžu aj hodiť o zem, ľudia na Slovensku 
odmietajú nenávisť voči Rusku a chcú mier. Takú podporu, akú cítim po tieto dni, som už 
dlho necítil,“ uviedol Blaha.
Europoslanec za stranu Smer-SD Ľuboš Blaha sa na platforme Telegram podelil o svoje postrehy po ceste do 
Moskvy a poslal jasný odkaz médiám, opozícii, ale aj celému Západu.
● Pravda je taká, že som dal interview prakticky všetkým hlavným ruským médiám, vrátane RT, Ria či 

Hviezda.
● Vďaka tomu môžeme viesť mierový dialóg ako priatelia, ktorí sa vzájomne rešpektujú. A ja s hrdosťou 

pôjdem do Ruska znovu a zas. Toto je len začiatok.
● Moje video z Červeného námestia prevzal aj vplyvný ruský novinár Vladimír Solovjov – na jeho 

Telegrame moje video videlo štvrť milióna ľudí a za pár hodín malo 15 tisíc lajkov.
● Rusi píšu, že moje slová počúvali so slzami v očiach. A ja som rád, že som im mohol odkázať to, čo ma 

učil aj môj otec – Rusko je krásne, múdre a vyspelé. Taká je pravda.
● Slovenské médiá sa môžu aj hodiť o zem, ľudia na Slovensku odmietajú nenávisť voči Rusku a chcú 

mier. Takú podporu, akú cítim po tieto dni, som už dlho necítil. Ďakujem, priatelia.
● Dostal som desiatky správ, kde ma ľudia pobavene informovali, ako sa vyplakala Markíza – dokonca 

dali priestor tragédovi Weissovi, najväčšej hanbe ľavice v dejinách Slovenska.
● Mňa médiá ani opozícia nezaujímajú. Dôležité je, že som v Rusku vyslal jasný signál, že v Európe 

nežijú len fašisti a vojnoví štváči, ale aj normálni ľudia, ktorí majú zdravý rozum a nechcú jadrovú 
vojnu.

● Cítil som sa v Moskve nádherne, Rusi majú veľké srdcia. Budem sa do Ruska s radosťou vracať.
● Osobitne som hrdý na našich mladých študentov na MGIMO. Keby mali toľko rozumu a odvahy, čo títo 

mladí ľudia, všetci slovenskí politici, žili by sme v krajšom svete. Ďakujem za to!
Tak ako som pred voľbami sľúbil, trochu sme s tým Bruselom zatriasli, čo poviete? Môže mi niekto vyčítať, že 
plním svoje sľuby? ZDROJ: Telegram Ľuboš Blaha / eReport
Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/10/16/lubos-blaha-rusi-po-mojej-navsteve-vedia-ze-slovaci-su-ich-priatelia-pojdem-zas-toto-bol-len-zaciatok
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Ľuboš Blaha: Rusi po 
mojej návšteve vedia, 

že Slováci sú ich 
priatelia. Pôjdem zas, 
toto bol len začiatok!



  

ČESKO / USA: Globalistická deviatura podle všeho právě dorazila i do České republiky. 
Ministerstvo školství totiž uvedlo, že nelze vyjímat děti z vyučování o LGBT a tzv. genderismu 
jenom kvůli tomu, že si to rodiče nepřejí. Ministerstvo školství se zaštiťuje rozsudkem 
Nejvyššího soudu.
Fialova vláda je totiž celá ovládána americkým ministerstvem zahraničí skrze Aspen Institute, který slouží 
jako kádrová líheň podobně jako NSDAP po roce 1933 v Německu, že kdo nebyl v NSDAP, nemohl se dostat k 
nejvyšší moci. Dříve tento výtah k moci zajišťovaly partaje, dnes to jsou NGO think-tanky.
...přichází i americká deviatura a tzv. Alfabetové teorie (Alphabet theories) do českých škol. V Ruské federaci 
je výuka deviatury osobám mladším 18 let trestná na základě zákona o ochraně dětí (Закон о защите 
детей от информации, причиняющей вред их здоровью и развитию). Podobný zákon platí již v Bulharsku a na 
Slovensku jej chystá Slovenská národní strana (SNS).

Do českých škol vtrhla výuka deviatury a Alfabetových teorií o genderu a pohlaví
V České republice je výuka deviatury zatím nepovinná a do učebních osnov ji ředitelé škol mohou zavést 
dobrovolně. Dobrovolností se ale myslí zavedení výuky z rozhodnutí ředitele. Pokud ředitel rozhodne o zařazení 
deviatury do školních osnov, stává se to povinným předmětem a s navázáním na nevládní organizace.
Ty jsou financovány z Evropské unie, z Londýna, z nadnárodních fondů, z Norských fondů a z dalších 
globalistických zdrojů. Do školy začnou přicházet devianti, dragové královny, quadrobeři, transsexuálové a 
začíná indukce deviatury a tzv. Alfabetových teorií, tedy L (esbian), G (ay), B (isexual), T (ransexual) atd.
První hodiny výuky přitom vypadají normálně. Hovoří se o lidských právech, o rozmanitosti lidí, o jinakosti 
osob, mluví se o tom, že každý to má nějak jinak, pokud jde o pohlavní identitu a gender.
Později se začíná výuka prohlubovat a děti se dozví, že je velký rozdíl mezi pohlavím a genderem. Pohlaví je 
reprodukční orgán, se kterým se člověk rodí, zatímco gender je mindset, tedy nastavení pohlaví člověka v 
hlavě, v mozku. A tyto dvě věci mohou být v rozporu, kdy se prý člověk narodí s jedním pohlavím, ale mindset 
genderu je opačný, anebo jinak definovaný. Jde jen o jinak zaobalený popis sexuální deviace.
Celý článek: www.slovanskakosile.cz/2024/10/24/brutalni-utok-na-ceske-deti-fialova-vlada-plne-ovladana-americkym-ministerstvem-zahranici-skrze-aspen-institute-
zaridila-aby-do-ceskych-skol-vtrhla-vyuka-deviatury-quadrobingu-alfabetovych-gender
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ČESKÉ DĚTI! Fialova 
vláda plně ovládána 

americkým ministerstvem 
zahraničí skrze Aspen 

Institute zařídila, aby do 
českých škol vtrhla výuka 

deviatury, quadrobingu, 
Alfabetových gender teorií 

a dalších mentálních 
poruch!



  

V podstatě až do této chvíle a do tohoto okamžiku takové přednášky nepředstavují žádné hrozby a de facto jde 
prostě jen o seznámení dětí s těmito otázkami. Problém nastává ve třetí fázi. V ní začínají zástupci NGO 
sektoru dětem vysvětlovat, že genderových pohlaví mohou být desítky, více než 70 genderů, přičemž jiné 
zdroje uvádí číslo které přesahuje 150 různých genderů, a že každý člověk má právo si vybrat, jaký gender mu 
vyhovuje. A tady to přichází.

Útok Fialovy vlády 
na zdravou 

výchovu dětí (II.)

BRUTÁLNÍ ÚTOK NA 
ČESKÉ DĚTI! Fialova 
vláda plně ovládána 

americkým ministerstvem 
zahraničí skrze Aspen 

Institute zařídila, aby do 
českých škol vtrhla výuka 

deviatury, quadrobingu, 
Alfabetových gender teorií 

a dalších mentálních 
poruch!

Když vás dítě nechce jako rodiče poslouchat, 
převlékne se za psa a přihlásí se k novému genderu
Děti se dozví, že mají právo si o genderu rozhodovat samy 
a bez souhlasu rodičů, protože rodiče prý nemají právo jim 
do intimní otázky genderu jakkoliv mluvit. 
Děti se dozví, že gender může být nejen žena či muž, ale 
gender může být pes, koza, kočka, klokan, prostě zvíře. A 
pokud se dítě chce identifikovat s tímto genderem, může se 
převléknout za psa do obleku a běhat po čtyřech, štěkat a 
dokonce i kousat lidi. 
To je prý přirozené, tvrdí zástupci NGO sektoru v USA. Dětem i 
dospělým převlečeným za zvířata se říká “quadrobeři” a jejich 
chování “quadrobing” ve smyslu překladu “běhání po čtyřech v 
převleku“. Jedná se o velmi bizarní mentální poruchu, 
navozující oddělení člověka od vlastního rodového druhu.

Děti postižené poruchou tzv. quadrobingu

Rovněž dochází k prohlubování desocializace, kdy dítě se odnaučuje normalitě chování člověka a učí se normalitě 
reprodukovaného a napodobovaného zvířete. Jenže quadrobing není to nejhorší, protože dítěti můžete převlek 
sundat, střelit mu pár pohlavků, odhlásit dítě z deviantní školy a přihlásit ho jinde. Jenže agenti z NGO organizací 
na školách jedou daleko vyšší level a třeba v USA se výuka týká i práva dětí na chirurgickou změnu 
pohlaví a poskytují dětem diskrétní poradentství za zády rodičů a s pomocí dokonce soudů, které zakazují 
rodičům bránit svým dětem ve volbě genderu a chirurgického zákroku.

Genderové teorie jsou 
proti Kristu a nikdo 

nesmí vaše děti těmto 
zvrácenostem učit!



  

Cílem v prvním úvodním semináři je umožnit 
přehledně se seznámit s tím, co vlastně 
Starověké Védy jsou, jak se v nich orientovat 
a jak si účinně vyhledávat další rozšiřující 
informace:
● Na úvod principy práce
● Rozdílnost hisTORIE a Dějin
● Starodávná Védická moudrost

– Slované, Slavjané a Starověrci
– Moudrost Slovansko-Árijských Véd
– Zápovědi Bohů
– Význam KONŮ STAVBY SVĚTA
– Slavjano-Árijský devítičakrový systém
– Princip napojení na ROD
– Ověřování Védického poznání a Tvoření
– Literatura k hlubšímu studiu

● Závěrečné shrnutí a diskuze



  

Kalejdoskop, Studio Klatovy na SVCS

Připraveno Liborem Domasem



  

Studená sprcha z Bruselu. Vláda loni hospodařila s větším deficitem než ta Babišova 
za covidu
Fialova vláda loni hospodařila s větším schodkem než ta Babišova v roce 2020, tedy v prvním roce covidové 
pandemie. Vyplývá to z dat, která ve středu zveřejnil Český statistický úřad (ČSÚ) na základě konzultace s 
Eurostatem v rámci takzvané notifikace.
Deficit vlády, resp. ústředních vládních institucí, tak loni činil takřka 347 miliard korun, zatímco dosud – na 
základě první, jarní notifikace Eurostatu – ČSÚ uváděl cifru necelých 334 miliard. I ta však byla výrazně vyšší 
než deficit státního rozpočtu za loňský rok, který podle vlády činil necelých 289 miliard korun.
ZDROJ: https://faei.cz/studena-sprcha-z-bruselu-vlada-loni-hospodarila-s-vetsim-deficitem-nez-ta-babisova-za-covidu

POLITIKA

2023-11 zmena EU na vojenskou 
federaci
Odkaz na video:
http://nahnoji.cz/video?id=19947&s=wide



  

Vladimir Putin přesně týden před volbami v USA spustil cvičení ruské jaderné 
triády! Dojde k odpalu strategických i taktických raket! Ukrajinský generál, 
který v roce 2022 velel AFU při obsazení Chersonu, teď naplno přiznal, že 
ukrajinská fronta na Donbasu padla! A bývalý šéf Sboru náčelníků přiznal, že 
USA již nejsou jedinou světovou velmocí!
Němčina znovu v Sudetech,  nachystaná germanizace Evropy a doktrína Aachenské smlouvy. 
Celá Evropa se postupně fašizuje v souvislosti s podpisem Aachenské smlouvy mezi 
Německem a Francií z roku 2019. Tato smlouva, o které se v mainstreamových médiích mlčí, 
zcela redefinuje poválečné uspořádání v Evropě a stanovuje cíle reformátu Evropy jako takové, 
nejen Evropské unie. Podle této smlouvy by se úředními jazyky v Evropě měla stát němčina a 
francouzština, namísto angličtiny. Veškeré procesy spojené s anti-rusismem v Evropě, vychází 
z cílů této smlouvy, tedy obnovení moci Německa v Evropě po II. sv. válce, přičemž toho nelze 
dosáhnout bez obnovení pozice němčiny v Evropě. Dobře si všimněte, proč český vyhledávač 
Seznam varuje [5] před přechodem na náš web z jejich vyhledávače, a jako příklad uvádí právě 
náš článek [6] o Aachenské smlouvě, že prý jde o sporný nebo konspirační obsah. 

Dnešní propojení ČR na USA bude mít po americké demisi v Evropě děsivé důsledky. Budou 
nejen oslabeny zájmy ČR, ale především dojde k obnově požadavků spojených se Sudetskou 
otázkou ze strany Němců. Ten proces je nachystaný již od roku 1990 v rámci tzv. 
Panevropského proglasu, jehož součástí byl i Petr Fiala jako mladík s taškou, který byl jedna 
ruka s Berndtem Posseltem, šéfem Sudetoněmeckého landsmančaftu, jak zachytila jedna 
fotografie, viz výše. Všechno, co se teď děje, jsou dlouhodobé procesy, které běží více než 30 
let a teprve teď přináší výsledky. Proto je třeba tyto informace přinášet. A proto je třeba vědět, 
že když něco Seznam blokuje, je to signál, že procesy se urychlují a není čas si hrát na 
demokracii. A proto nastupují plukovníci, výroky o sviních a varování ve vyhledávačích před 
Aeronety. Taková je realita dnešních dnů.
Zdroj: https://aeronet.news/vladimir-putin-presne-tyden-pred-volbami-v-usa-spustil-cviceni-ruske-jaderne-triady-dojde-k-odpalu-
strategickych-i-taktickych-raket

Česka svině, 
ja vol I.



  

Fialova vláda potichu a potají uznala v několika okresech ČR označených za bývalé 
“Sudety” němčinu za druhý úřední jazyk v ČR! Maskují to za Evropskou chartu 
regionálních a menšinových jazyků! Ukrajina přitom chartu porušila, ruštinu zakázala! 
Skandál propukl na výročí vzniku republiky 28. října! Němčina byla na českém území 
úředním jazykem naposledy za Protektorátu! No, a teď za Fialy!

Česka svině, 
ja vol II.

Do redakce nás bombardují čtenáři ze zmíněných okresů již několik dní, reagují na zmíněné video 
Inovace republiky (video v úvodu článku) a žádají nás o článek, abychom věc prověřili. Bohužel, 
musíme konstatovat, že depozitářské oznámení [2]  zaslané Radě Evropy je pravé, a tohle, co 
potichu provedla Fialova vláda, tedy povýšení němčiny na úřední jazyk v okresech ČR, které 
historicky spadaly do tzv. Sudet, je provokace nejvyššího kalibru. 
Koho to napadlo, jakého magora, jakého diletanta, jakého agenta, jakého lobbistu, který nechal 
němčinu v 8 okresech bývalých Sudet povýšit na úřední a školní jazyk? 

To si z nás dělá Fialova vláda blázny? A mezitím v Drážďanech byl vystaven Ostatkový kříž a další 
relikvie Svatovítského pokladu, ten kříž je jeden z nejsilnějších okultních zářičů v Evropě, kterého 
se obával i Reinhard Heydrich, symbol ochrany českých knížat, ale jeho vystavení v Drážďanech 
bylo symbolem českého podřízení a vazalství. 

A nezůstalo jen u symbolů. Česká vláda do vybraných okresů Sudet totiž znovu vrací němčinu. 
Zákon Zeitgeist je neúprosný – Národ, který se nepoučí z vlastní minulosti, je odsouzen si minulost 
zopakovat. 
Zdroj: https://aeronet.news/fialova-vlada-potichu-a-potaji-uznala-v-nekolika-okresech-cr-oznacenych-za-byvale-sudety-nemcinu-za-druhy-
uredni-jazyk-v-cr-maskuji-to-za-evropskou-chartu-regionalnich-a-mensinovych-jazyku



  

Vladimir Putin nepřímo potvrdil přítomnost vojáků KLDR na území Ruska a odmítl, že by za 
eskalaci bezpečnostní krize na Ukrajině mohlo Rusko! Novinářka Deutsche Welle se 
pohádala s Robertem Ficem, že mírový narativ je prý ruská propaganda! A podle MMF se 
Rusko stalo 4. největší ekonomikou světa!

Írán

Jenže dnešní Írán je již jiný Írán než před 4 roky. Írán je dnes již členem BRICS. A právě v Kazani 
bylo oznámeno [1], že Rusko a Írán podepíší v blízké době dohodu o komplexní strategické 
spolupráci, která podle informací má obsahovat stejné bezpečnostní garance o vzájemné obraně, 
které Rusko letos v červnu podepsalo s KLDR.
Američané jsou spolu s Německem a dalšími 7 zeměmi NATO ostře proti vstupu Ukrajiny do NATO 
[2] a USA chtějí z nepovedené a zpackané války na Ukrajině, která nenaplnila její cíle, tedy izolaci 
a ekonomický krach Ruska, a proto prostě a jednoduše potřebují vycouvat a zaměřit se na jiné 
hrozby. Takže Deep State potřebuje do funkce amerického prezidenta zlého muže, na kterého se 
snese řev, hromy a blesky za to, že stáhl pomoc Ukrajině, že přesunul pozornost k Izraeli, k Íránu a 
k Číně. Trump má za úkol převzít roli zlého hocha pro Deep State. A proto bude znovu zvolen 
prezidentem.
Rusko se podle MMF stalo 4. největší ekonomikou světa. A že je hotovo a válka NATO proti Rusku 
skrze Ukrajince selhala, to ve čtvrtek potvrdil Mezinárodní měnový fond (IMF), který oznámil že 
Rusko přeskočilo v ekonomickém výkonu Japonsko a stalo se 4. nejsilnější ekonomikou světa! 
Ano, přátelé, po prakticky 3 letech zdrcujících sankcí Západu se Rusko stává 4. nejsilnější 
ekonomikou světa po Číně, USA a Indii. 
Mezi přední světové ekonomiky podle parity kupní síly nyní patří tři země BRICS – Čína, Indie a 
Rusko – poznamenávají autoři zprávy.
Zdroj: https://aeronet.news/vladimir-putin-neprimo-potvrdil-pritomnost-vojaku-kldr-na-uzemi-ruska-a-odmitl-ze-by-za-eskalaci-bezpecnostni-
krize-na-ukrajine-mohlo-rusko-novinarka-deutsche-welle-se-pohadala-s-robertem-ficem



  

Kdo nesmrdí, není Čech, poučí děti neziskovky. Klimatická instruktáž pro učitele a milionové 
dotace
Vzdělávání dětí a studentů v oblasti klimatu stále častěji začíná zaujímat místo ve výuce na školách. Namísto 
výkladu od učitelů však stát často volí externí organizace, které vymýšlejí vzdělávací materiály pro vyučující či 
se zapojují do výuky dětí napřímo. Jedním z projektů, který za podpory státu dětem i učitelům o klimatické 
změně předává informace, je portál „Učím o klimatu“, od nějž zaznívá, že právě vzdělávání dětí v této otázce 
je „příležitostí“ pro zásadní společenskou transformaci. Žákům pak vysvětluje, jaký vliv na klima má, co jedí 
anebo jak „uvědoměle“ jet na dovolenou. 

Jedním z úkolů je zjistit, kdo se podílí na vzniku emisí. „Žáky rozdělte do skupin a poté napište na tabuli tyto 
pojmy: letecká doprava, automobilová doprava, energetika, průmysl a chov hospodářských zvířat. Úkolem 
žáků je seřadit tyto pojmy od 1 do 5 podle toho, který z nich má největší negativní vliv na změnu klimatu 
(celosvětově) a který nejmenší – tj. se kterou oblastí lidské činnosti je globálně spojeno nejvíce emisí 
skleníkových plynů,“ je doporučeno učitelům, načež se mají děti dozvědět, že chov hospodářských zvířat je 
emisně horší nežli automobilová a letecká doprava.

Ač se to nezdá, chov hospodářských zvířat má větší vliv na globální změny klimatu než všechny typy dopravy 
dohromady,“ varuje organizace a radí, aby děti začaly porovnávat z emisního hlediska například hovězí maso, 
drůbeží, sýr, rýži, mléko, brambory či jablka. Dospět pak kupříkladu k tomu, proč má hovězí větší dopad na 
změny klimatu než pšenice a žito. Následně je doporučováno pedagogům, aby v rámci celé třídy vyhodnotili, k 
čemu žáci došli ve skupinách, a společně formulovali jasné a konkrétní závěry. Pomoci má plakát, který uvádí: 
„Snížením spotřeby masa a mléčných výrobků výrazně pomůžeš klimatu.“
Zdroj: https://cz24.news/kdo-nesmrdi-neni-cech-pouci-deti-neziskovky-klimaticka-instruktaz-pro-ucitele-a-milionove-dotace

České 
školství



  

Čína si pojistila půlku světových zásob strategického kovu
25.10. 2024
Kobalt se totiž postupně stává kovem budoucnosti. Jeho význam prudce stoupl poté, co se začal 
využívat v lithium-iontových bateriích – úschovny elektrické energie ve všem od mobilních telefonů po 
elektromobily. Největší zásoby kobaltu jsou v Africe, konkrétně v Demokratické republice Kongo.

Bývalá belgická kolonie známá také zásobami diamantů, zlata a mědi kontroluje víc než čtyřikrát 
namodralého kovu oproti druhému největšímu zdroji - Indonésii. Společně tyto dva státy naprosto 
dominují světovému trhu.. 

Potenciál těžkého kovu totiž brzy pochopila Čína a naprosto ovládla jeho těžbu. Vlastní totiž více než 
polovinu produkce kobaltu v Kongu a Indonésii a 85 procent produkce z Papuy-Nové Guineje.

Mezinárodní agentura pro energii odhaduje, že v roce 2040 bude potřeba více než dvojnásobek kobaltu 
oproti loňskému roku.

Suroviny

Zdroj: https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-byznys-trendy-analyzy-
cina-nezahalela-pojistila-si-pulku-svetovych-zasob-strategickeho-kovu-262987

https://www.seznamzpravy.cz/tag/kobalt-33910
https://www.seznamzpravy.cz/tag/lithium-iontove-baterie-81763
https://www.seznamzpravy.cz/tag/afrika-10600
https://www.seznamzpravy.cz/tag/demokraticka-republika-kongo-3715
https://www.seznamzpravy.cz/tag/diamanty-28570
https://www.seznamzpravy.cz/tag/zlato-38371
https://www.seznamzpravy.cz/tag/indonesie-4879


  

ZASVĚCENÝ PRACOVNÍK PFIZERU PROZRADIL, ŽE OČKOVANÍ LIDÉ ZAČNOU BRZY 
KRVÁCET ZE VŠECH TĚLESNÝCH OTVORŮ A UMŘOU. Globalisté podle plánu aktivují tuto 
zrůdnost…
Olej do ohně tomuto příběhu přilil internetový komentátor Jason Shurka, který vydal varování před údajnými 
plány FEMA na využití frekvencí 5G ke spuštění nanopatogenů Marburgu v krvi očkovaných osob. Už víme, 
že signály 5G mohou v lidském těle generovat elektrické proudy, a to i na značnou vzdálenost.
Ačkoli se to mainstreamová média zoufale snaží ututlat, recenzovaná studie publikovaná v roce 2022 rovněž 
odhalila, že signály mobilních telefonů lze využít k uvolňování biologických nebo chemických zátěží z oxidu 
grafenu, který je do lidského těla vnášen prostřednictvím mRNA injekcí. Když to všechno propojíme, signály 
5G lze použít k vytvoření nízkého napětí uvnitř lidského těla, což způsobí, že molekuly oxidu grafenu uvolní 
předem určené užitečné zatížení uvnitř těla.
Vyšetřovatelé nyní uvádějí, že u očkovaných mrtvol, které zemřely po roce 2021, lze pozorovat 
vyzařování radiofrekvenčních vln. Pokud vám to zní příliš jako sci-fi, pak si to můžete ověřit sami. 
Společnosti Microsoft byl udělen americký patent 6 754 472, který nese název: Metoda a zařízení pro 
přenos energie a dat pomocí lidského těla. 
Podle zasvěceného pracovníka společnosti Pfizer mají očkovaní jedinci v těle spící nanopatogeny, které 
mohou být aktivovány 18gigahertzovým signálem v síti 5G, a jakmile se tyto patogeny spustí, mohou způsobit 
katastrofální zdravotní následky, od náhlých srdečních a mozkových explozí až po nekontrolovatelné krvácení 
ze všech otvorů. Stejně jako se nikdo neptal majitelů těl, která jsou nyní šest stop pod zemí a stále vysílají 
radiofrekvenční signály zjistitelné ručním spektrálním analyzátorem. 
Jejich plány na tajnou infiltraci lidského těla pomocí nanotechnologických robotů a IP adres se připravují už 
léta. Hluboký ponor do temné historie společnosti Pfizer odhalil, že deset let před pandemií spolupracovala s 
izraelskou výzkumnou univerzitou na vývoji programovatelných nanorobotů, kteří měli být vpraveni do lidí, aby 
změnili jejich DNA, přidělili jim IP adresu a připojili je k internetu.
Nanoroboti “mají skutečnou IP adresu” a lze k nim “přistupovat” na dálku. 

nanopatogeny

Zdroj: https://cz24.news/zasveceny-pracovnik-pfizeru-prozradil-ze-ockovani-lide-zacnou-brzy-krvacet-ze-vsech-telesnych-otvoru-a-umrou-globaliste-podle-planu-aktivuji-tuto-zrudnost



  

Podle zasvěceného pracovníka společnosti Pfizer mají očkovaní jedinci v těle spící 
nanopatogeny, které mohou být aktivovány 18gigahertzovým signálem v síti 5G, a jakmile se 
tyto patogeny spustí, mohou způsobit katastrofální zdravotní následky, od náhlých 
srdečních a mozkových explozí až po nekontrolovatelné krvácení ze všech otvorů. 

nanopatogeny

Zdroj: https://cz24.news/zasveceny-pracovnik-pfizeru-prozradil-ze-ockovani-lide-zacnou-brzy-krvacet-ze-vsech-telesnych-otvoru-a-umrou-globaliste-podle-planu-aktivuji-tuto-zrudnost

Stejně jako se nikdo neptal majitelů těl, která jsou nyní šest stop pod zemí a 
stále vysílají radiofrekvenční signály zjistitelné ručním spektrálním 
analyzátorem. 
Jejich plány na tajnou infiltraci lidského těla pomocí nanotechnologických robotů 
a IP adres se připravují už léta. 
Hluboký ponor do temné historie společnosti Pfizer odhalil, že deset let před 
pandemií spolupracovala s izraelskou výzkumnou univerzitou na vývoji 
programovatelných nanorobotů, kteří měli být vpraveni do lidí, aby změnili jejich 
DNA, přidělili jim IP adresu a připojili je k internetu.
Nanoroboti „mají skutečnou IP adresu“ a lze k nim „přistupovat“ na dálku.

Olej do ohně tomuto příběhu přilil internetový komentátor Jason Shurka, který vydal varování před údajnými plány FEMA na využití frekvencí 
5G ke spuštění nanopatogenů Marburgu v krvi očkovaných osob. Už víme, že signály 5G mohou v lidském těle generovat elektrické proudy, 
a to i na značnou vzdálenost.
Ačkoli se to mainstreamová média zoufale snaží ututlat, recenzovaná studie publikovaná v roce 2022 rovněž odhalila, že signály mobilních 
telefonů lze využít k uvolňování biologických nebo chemických zátěží z oxidu grafenu, který je do lidského těla vnášen prostřednictvím 
mRNA injekcí. Když to všechno propojíme, signály 5G lze použít k vytvoření nízkého napětí uvnitř lidského těla, což způsobí, že molekuly 
oxidu grafenu uvolní předem určené užitečné zatížení uvnitř těla.
Vyšetřovatelé nyní uvádějí, že u očkovaných mrtvol, které zemřely po roce 2021, lze pozorovat vyzařování radiofrekvenčních vln. 
Pokud vám to zní příliš jako sci-fi, pak si to můžete ověřit sami. Společnosti Microsoft byl udělen americký patent 6 754 472, který 
nese název: Metoda a zařízení pro přenos energie a dat pomocí lidského těla.
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